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Verslag commissie Samenleving Maandag 2 december 2013 van 19:30 tot 23:40     

uur in de raadzaal gemeentehuis Heythuysen 

  

Voorzitter: T. Reijnders - Seerden (CDA) Commissiegriffier: J. Lommen 

Leden:  

Evert van de Berken, Huub Metsemakers  
Anita Coolen en Jan Vaessen (Samen Verder) 
André Kierkels, Richard Verheul en Toos van Horne 
(Ronduit Open) 
Louis Slabbers en Gerard Eijsink (CDA) 
Gijs Gooren (VVD) 
Ron de Cock (Progressief Leudal) 
Ad Lenaerts (PvdA) 
Marieke Kortenhorst (Alternatief Leudal) 
Ria Teluij (Leudal Centraal) 

Afwezig: 

 
Jan Vaessen 
Toos van Horne 
 
 
 
 
 
 

Ter vervanging aanwezig: 

Jos Hendrix (Samen Verder) 
Tiemen Brouwer (Ronduit Open) 

portefeuillehouder(s): 

De heer Drs. J. van der Stappen 
De heer Drs. P. Vogels 
De heer P. Verlinden 
De heer Thomassen heeft zich afgemeld 

Ambtelijke ondersteuning 

Ton Donders directeur strategeie en ontwikkeling  
Henk Rademakers, beleidsmedewerker Welzijn en 
onderwijs (accommodatiebeleid) 
Ruud Steegh, teamleider welzijn en onderwijs 
Chantal Timmermans beleidsmedewerker Sociale 
Zaken, welzijn en onderwijs (jeugdhulp) 
Peter Vennekens, beleidsmedewerker Strategie en 
Ontwikkeling bij punt 7d.  
Lea Monod de Froideville, secretaris rekenkamer bij 
punt 6b 

Derden (deelnemers):  
de heer S. Duindam, lid rekenkamer bij agenda-

punt 6b 
mevrouw Gonnie Poell, projectleider transitie 

Jeugdzorg, werkzaam bij de gemeente Weert na-
mens de drie middenlimburgse gemeenten (west). 
Bij agendapunt 7e  

 
 

Insprekers bij agendapunt 5: de heer J. Schoon-
broodt t.a.v. agendapunt 7b raadsvoorstel exploitatie 
en beheer Baexheimerhof 

Aantal personen publieke tribune: 8 

 

 

Nr Onderwerp 

1 Opening 

 Conclusie / besluit / advies:  

 De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Speciaal welkom aan Mw. 
Ria Teluij die namens de fractie Leudal Centraal voor de eerste keer de vergadering bijwoont. Ook 
een speciaal woord van welkom aan de heer Gijs Gooren, die na lange afwezigheid weer van de par-
tij is. De heer Huub Metsemakers heeft gemeld dat hij later komt. De voorzitter maakt verder mede-
deling van de afwezigheid van diverse personen en van hun vervanging zoals boven aangegeven.  

 

Nr Onderwerp 
2 Agenda 

 Conclusie / besluit / advies:  

 De agenda wordt conform vastgesteld. 
Bij agendapunt stand van zaken projecten samenleving komen de onderwerpen sluiting bibliotheek 
Roggel en aanbesteding welzijnswerk aan de orde. Bij de mededelingen komt het onderwerp uitrei-
king kunst- en cultuurprijs aan de orde.   

 

Nr Onderwerp 

3 Verslag 28 oktober 2013   

 Conclusie / besluit / advies:  

 Het verslag wordt conform vastgesteld 

 

Nr Onderwerp 
4 Bespreken actiepuntenlijst 

 Conclusie / besluit / advies:  
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 Geen openstaande actiepunten 
  

Nr Onderwerp 
5 Spreekrecht derden 

 Conclusie / besluit / advies:  

 Voor het spreekrecht heeft zich gemeld de heer J. Schoonbroodt, voorzitter van gemeenschapshuis 
Baexheimerhof ten aanzien van agendapunt 7b. 
Hij pleit voor de verkoop van het gemeenschapshuis aan de gemeente, zodat het bestuur zich bezig 
kan houden met de (commerciële) exploitatie. 

 
6 Rekenkamerrapport Gemeenschapshuizen 

 Conclusie / besluit / advies:  

 
 

Het derde deel van het rapport van de rekenkamer wordt besproken. De gebruikte cijfers komen 
voornamelijk uit de jaarverslagen 2012, aangereikt door de meeste besturen van de gemeenschaps-
huizen. Wat opvalt dat er geen sprake is van een subsidie waar een tegenprestatie tegenover staat, 
maar dat het vaak gaat om dekking van tekorten op de exploitatie. De rekenkamer constateert dat er 
niets met de jaarverslagen gedaan wordt. Hier moet meer structuur in komen. De rekenkamer pleit 
voor duidelijkheid. Of verstrek subsidie of verlang een tegenprestatie. De rekenkamer wijst nog een 
op deel 2 van het rapport, de digitale kaart waarop te vinden is welke verenigingen van welke locaties 
gebruik maken. Dit geeft een goed beeld van de bezetting van een gemeenschapshuis en de gevol-
gen bij het wegvallen hiervan. Het rapport focust op de processen die soms algemeen zijn, soms 
specifiek. De rekenkamer adviseert om niet alle kosten met name voor groot onderhoud via de begro-
ting te laten lopen, maar via de balans. Dan smeer je de kosten uit over een langere periode. Vrijko-
mende Essentgelden kunnen bijvoorbeeld hiervoor ingezet worden. De commissie adviseert het pre-
sidium om het rapport van de rekenkamer te bespreken in de raad van 17 december 2013, na de be-
spreking van het initiatiefvoorstel van Ronduit Open over de gemeenschapshuizen.  

 
 

7a Raadsvoorstel Ronduit Open over nieuw beleid voor gemeenschapshuizen 

 Conclusie / besluit / advies:  

 De fractie Ronduit Open heeft een initiatiefvoorstel ingediend waarin ze een voorstel doet voor een 
andere insteek voor beleid voor gemeenschapshuizen. De verantwoordelijkheid voor de exploitatie 
wordt gelegd bij de gemeenschap zelf. De gemeente heeft een faciliterende rol. Het beleid komt van-
uit de kernen. De fractie wil hiervoor per kern startbijeenkomsten organiseren, waar zo scherp moge-
lijk geformuleerd moet worden welke functies de accommodatie dient te vervullen. De kern moet 
daarbij ideeën aanreiken voor de realisering gezien de noodzaak van een sluitende exploitatie. 
Diverse fracties omarmen de notitie als vernieuwend, andere fracties willen naast deze notitie ook de 
aanbevelingen van de rekenkamer mee laten wegen, en de voorstellen van het college afwachten. 
Het voorstel is wel bespreekrijp voor de vergadering van de gemeenteraad van 17 december 2013. 
De commissie adviseert hierbij dat eerst dit voorstel besproken moet worden voordat bespreking van 
het rekenkamerrapport plaatsvindt.    

 

Nr Onderwerp 

7b Raadsvoorstel exploitatie en beheer Baexheimerhof  

 Conclusie / besluit / advies: 

 Het collegevoorstel is gebaseerd op het door de raad vastgestelde uitgangspunt van stenen voor de 
gemeente en exploitatie voor de gemeenschap. Het bestuur van Baexheimerhof wil zo spoedig mo-
gelijk tot verkoop overgaan en zich bezig houden met de exploitatie. De commissie acht het voorstel 
rijp voor bespreking in de raadsvergadering van 17 december 2013. 

 

Nr Onderwerp 
7c Raadsvoorstel Progressief Leudal tot onderzoek haalbaarheid vrijwilligersschool 

 Conclusie / besluit / advies: 

 De commissie staat niet onsympathiek tegenover het voorstel van Progressief Leudal. Het gaat om 
onderzoek naar de haalbaarheid van een vrijwilligersschool, een manier om vraag van vrijwilligers 
naar ondersteuning in brede zin, en aanbod van ondersteuning bij elkaar te brengen. Zo ontstaat 
voor beide partijen een win-win situatie. De commissie acht het voorstel bespreekrijp voor de raads-
vergadering van 17 december 2013, en adviseert het presidium dienovereenkomstig.  

 

Nr Onderwerp 

7d Raadsvoorstel samenwerking binnen het sociale domein Midden-Limburg West 

 Conclusie / besluit / advies: 
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 Gevraagd wordt naar de rol en taak van de kwartiermakers, mede in relatie tot de taak van de inko-
pers. Geantwoord wordt dat de planning iets achterop loopt. Afgelopen donderdag is de quick scan 
gepresenteerd, het is nu zaak de taken en kosten van de kwartiermaker in beeld te brengen. Geko-
zen is voor het haltermodel met Midden-Limburg Oost, om zodoende bestuurlijke drukte te verminde-
ren. De commissie acht het voorstel bespreekrijp voor besluitvorming zonder beraadslaging in de 
raadsvergadering van 17 december 2013 en adviseert het presidium dienovereenkomstig. 
 
Naar aanleiding van de werkvergadering van de commissie over de decentralisaties wordt afgespro-
ken dat er een voorstel komt via het presidium tot vorming van een klankbordgroep gevormd uit een 
lid per raadsfractie, die als gesprekspartner fungeert om duidelijkheid te krijgen over de informatiebe-
hoefte en de gewenste rol van de raad gedurende het hele proces. 

 

Nr Onderwerp 
7e Raadsvoorstel Beleidsplan Jeugdhulp 2014 – 2016  

 Conclusie / besluit / advies: 

 Mevrouw Gonnie Poell, die als projectleider voor de jeugdzorg actief is verzorgt een presentatie. De 
presentatie wordt bij het verslag gevoegd. Centraal staat het Centrum voor Jeugd en Gezin (CJG) 
met 1Gezin1Plan. Wettelijk gezien heeft de huisarts echter ook een verwijzende rol, waardoor toch 
sprake is van meerdere loketten. De heer Verheul heeft vele vragen die hij schriftelijk stelt aan het 
college. Deze zullen voor de raadsvergadering worden beantwoord. De discussie gaat verder een be-
langrijk deel over de opvoedkundige methode van Triple P, waarmee het CJG al veel goede resulta-
ten heeft behaald, maar welke absoluut niet de instemming krijgt van de heer Verheul, die de nodige 
bedenkingen heeft bij deze methode. De portefeuillehouder meldt dat hij deze opmerkingen serieus 
zal meenemen in overwegingen. De commissie acht het voorstel vervolgens rijp voor bespreking in 
de raadsvergadering van 17 december 2013.   

 
 

Nr Onderwerp 
8a Stand van zaken projecten Samenleving 

 Conclusie / besluit / advies: 

 Samen zorgen Huis: de commissie herinnert de portefeuillehouder aan de afspraak dat er in oktober 
een businessplan gereed zou moeten zijn, en dat dit nog steeds niet is gebeurd. Enkele fracties wil-
len hier consequenties aan verbinden met betrekking tot de subsidie. Portefeuillehouder van der 
Stappen zegt dat het concept Samen Zorgen Huis als pilot steeds dichterbij komt. Hij is daar erg po-
sitief over gestemd. Daags na de commissievergadering is hierover nog een gesprek. Voor wat be-
treft het gebouwelijk gedeelte meldt portefeuillehouder Vogels dat Provinciale Staten deze week een 
beslissing neemt over de subsidie, die de vestiging van het Samen Zorgen Huis in Mariabosch in 
Baexem mogelijk moet maken. Ook hij is positief gestemd, en hij meldt dat het college met een voor-
stel daartoe naar de raad komt als de tijd daarvoor rijp is. 
De twee projecten waaraan in samenwerking met de GGD gewerkt moet worden kennen geen enke-
le voortgang. Het gaat om beweegkuur en consultatiefunctie voor ouderen.  De commissie wenst 
hierover duidelijkheid. Hierna zal de commissie besluiten of ze nog wel op deze lijst moeten blijven 
voorkomen. 
Herijking welzijnswerk: Er zijn schriftelijke vragen gesteld, maar de portefeuillehouder antwoordt dat 
hij nog niet kan ingaan op deze vragen omdat de vragentermijn voor partijen nog loopt. Er worden 
wel gesprekken gevoerd met alle partners. Het jongerenwerk maakt deel uit van de aanbesteding. 
Bibliotheek Roggel: Het is vooral een geldkwestie, en het gevolg van. Er wordt op dit moment nog 
overlegd over alternatieven. De huurprijs (€ 50.000,00 op jaarbasis) die de gemeente vraagt aan de 
bibliotheek is wel erg hoog.  
Leerlingenvervoer: Gevraagd wordt waarom het overleg met de scholen zo stroef verloopt. Deze 
vraag zal worden doorgeleid aan portefeuillehouder Thomassen.  

 

Nr Onderwerp 
8b Stand van zaken kerntakendiscussie 

 Conclusie / besluit / advies: 

 Er is over dit onderwerp niets te melden. Blijft vooralsnog een aandachtspunt voor de commissie 

 

Nr Onderwerp 

8c Mededelingen en rondvraag 

 Conclusie / besluit / advies: 

 Gevraagd wordt naar de stand van zaken rondom de problemen met de atletiekbaan in Heythuysen. 
Er is een schouw geweest, en de resultaten worden besproken met de Grontmij. De gemeenteraad 
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zal op de hoogte gehouden worden van de ontwikkelingen. 
De uitreiking van de kunst- en cultuurprijzen. Wethouder Vogels heeft gevraagd of hij mandaat kan 
krijgen voor het benoemen van een jury, die dan vervolgens bij de nieuwjaarsreceptie de uitreiking 
kan doen. De commissie wenst echter vast te houden aan de stappen die in de verordening staan. 
Uitreiking hoeft niet perse bij de nieuwjaarsviering plaats te vinden. De portefeuillehouder wil dan al-
les overlaten aan de raad, en hij wil het ambtelijk apparaat niet meer belasten met de uitvoering hier-
van. De griffie merkt op hierin geen rol te hebben, zoals wordt gesuggereerd. Het is immers het col-
lege dat een voorbereidende en uitvoerende taak heeft.  
De voorzitter spreekt een speciaal woord van dank uit aan de heer Peter Vennekens, voor zijn re-
gelmatige ambtelijke ondersteuning in deze commissie. Hij gaat aan het einde van deze maand de 
gemeentelijke dienst verlaten. 

 

Nr Onderwerp 
9 Sluiting 

 Conclusie / besluit / advies: 

 De voorzitter dankt de deelnemers voor hun inbreng, sluit om 23:40 uur de vergadering en wenst ie-
dereen alvast prettige feestdagen.  De volgende vergadering is op maandag 27 januari 2014.  

 
 


